
Dajcie podwyżkę!
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LP zakładają, że w 2009 r. osiągną przychód taki, jaki miały dwa lata wcześniej, czyli w 2007 r.

SPL prosi o podwyżki rzędu 10-15%.

Podczas spotkania przedstawicieli Stowarzyszenia Przedsiębiorców Leśnych z kierownictwem LP (24
października, Nagórzyce) dyrektor Pigan tłumaczył, dlaczego stawki dla zuli mają w tym roku być na
poziomie stawek ubiegłorocznych.

Zdaniem dyrektora winna jest tu sytuacja na rynku drzewnym w Polsce i na świecie. Według planu w
2009 r. LP osiągną przychód zaledwie taki, jaki miały dwa lata wcześniej, czyli w 2007 r.

Przedsiębiorcy jednak uważają, że  stawki nie mogą być na poziomie ubiegłorocznych, bo wzrosły
ceny paliw, jest inflacja, wzrastają płace. Te instrumenty rynkowe nie zależą od przedsiębiorców.

Po spotkaniu Prezes SPL Jan Kubiak wystosował do DGLP pismo, w którym prosi o podwyżki rzędu
10-15%, ze szczególnym uwzględnieniem zagospodarowania lasu.

Zdaniem Romualda Romana, członka Zarządu Głównego SPL, być może podwyżki stawek jednak
będą.

- Jeżeli doda się do tego końcówkę rozmowy Dyr. Generalnego z Red. Jajorem cyt. Rada dla Zuli:
Walczcie  o  swoje  ...możemy  z  lekkim  optymizmem  patrzeć  w  przyszłość  ?  pisze  Roman  w
komunikacie na stronie SPL.
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